

EDITORIAL

It is again our pleasure to offer articles on a variety of topics. Peter Christensen's contribution on Haasse and the late Latin poet Claudian appeared here a year ago; today we give you his comparison of Haasse's and Huizinga's pictures of a medieval poet. Claire Carbonez-Dejaeger and Mary Eggermont-Molenaar read their papers at the CAANS conference in Toronto in 2002; Claire's husband was the Belgian ambassador to Canada, and she organized the exhibition she presents here. We thank her warmly for permitting us to reproduce some of the items shown there, with her article and on our cover. Mary's article shows us how manifold are the links between the Low Countries and Canada, and indeed the whole world.

We take this opportunity to welcome new members to the Editorial Board, the first renewal in a while: Inge Genee, Timothy Nyhof and Hugo de Schepper. A member from Europe, and greater representation of western Canada and of women - the recommendations from the last CAANS general meeting were excellent, and we are happy to adopt them.

DE LA RÉDACTION

Nous nous offrons de nouveau le plaisir de présenter des articles divers. La contribution de Peter Christensen sur Haasse et Claudien, poète bas-latin, a paru ici même il y a un an; voici maintenant sa discussion des images qu'on trouve chez Haasse et Huizinga d'un poète médiéval. Claire Carbonez-Dejaeger et Mary Eggermont-Molenaar ont lu leurs communications au congrès de l'ACAEN à Toronto en 2002. L'époux de Claire était alors l'ambassadeur de Belgique au Canada, et elle a organisé l'exposition qu'elle présente ici. Nous la remercions vivement de nous avoir permis de reproduire, avec son article et sur notre couverture, quelques-unes des pièces qu'on a pu y voir. L'article de Mary nous montre combien les rapports entre les Plats Pays et le Canada - et le reste du monde - sont complexes.

Profitons de cette occasion pour accueillir les nouveaux membres du Conseil éditorial: Inge Genee, Timothy Nyhof et Hugo de Schepper. Il s'agit d'un membre européen et d'un renfort de l'Ouest du Canada, et des femmes - les recommandations de la dernière réunion annuelle de l'ACAEN ont été excellentes, et nous sommes heureux de les adopter.

Basil D. Kingstone